
 

 

 

 

Mötesanteckning 2024-01-18  GDF 
Närvarande:  

Leif Karlsson 
Linus Harrysson 
Gösse Eriksson 
Petra Gustavsson 
Joachim Estunger 
 

 

1. Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
 

2. Vald justerare blev Linus Harrysson.  
 

3. Dagordningen godkändes. 
 

4. Uppföljning av föregående protokoll. Åsa som sköter vår bokföring 
ska sluta och ny kontaktperson är inte utsedd. Så fort vi vet namn så 
kommer vi skicka in detta till Swedbank.  
 

5. Rapporter och skrivelser:  
Leif har skickat in en motion till svenskas årsmöte gällande 
förändring av röstfördelning på årsmötet som innebär att varje 
distrikt har ett bestämt antal röster, se närmare på motionen när 
den publiceras.  
 

6. Ordförande har ordet:  
Har skickat in redogörelse till Smålandsidrotten, Blekinge och 
Östergötland på gång.  
 

7. Kassör har ordet:  
Några till har betalat sina fakturor, Jocke går igenom vilka som inte 
betalat än och påminner dem. Även fakturor gällande tävlingar har 
betalats. Några fakturor har varit fel, men dessa ska rättas till. Finns 
en kreditfaktura till Gunnebo dartklubb, Jocke tar kontakt och 
frågar om de vill ha pengarna insatta eller ha kvar krediten. Jocke 
meddelar Åsa att pengarna från DM ska öronmärkas till vinnarna 
som får anmälan och resa till SM betalt.   



 

 

 
8. Sekreterare har ordet:  

Inget att förmedla. 
 

9. TK har ordet:  
Inbjudan till påskcupen finns på hemsidan.  
Gillespelen blir inställd.  
Lindsdal vill ändra datum från 16 mars till 27 april, vilket vi inte ser 
något hinder för. Linus meddelar att det är ok.  
 

10. SK har ordet: 
Inte med på mötet. Men vi beslutar att Jocke tar kontakt med Åsa 
som skickar en faktura till Ronneby för att de drog sig ur serien i 
sent läge.  
Inbjudan till nästa distriktsserie finns på hemsidan.  
 
 

11. JK har ordet:  
Inte närvarande.  
 

12. Utbildning 
Leif ska ordna en föreningsutbildning i Östergötland för de klubbar 
som vill, bjuder även in nya klubben i Jönköping på denna. Vi ska 
även kolla upp intresset för att ordna en sådan utbildning även med 
hjälp av Smålandsidrotten för klubbarna i Småland och Blekinge.  
 

13. Riksserien:  
Vi bestämmer att ha ett informationsmöte och intressemöte den 24 
februari i Nässjö. Leif ordnar inbjudan och för de klubbar som inte 
kan delta på mötet så finns i inbjudan en uppmaning att kontakta 
styrelsen om man kan hjälpa till med något på riksserien.  
Petra pratar med SYAB angående hämtning och lämning av banor.  
Det är klart att Destination Kalmar står för kostnaden av 
klädhängare och extra bord. Lokalen är bokad. Hjalmars kommer 
kontakta Leif nästa vecka, klart med mer procent på försäljning. 
Scandic kommer ge oss kickback på bokningar och Leif kommer ta 
kontakt med andra hotell för att försöka få till en deal även med 
dem.  
Klart med 48 tavlor från SM, undersöka vilka som åker och kan ta 
med dem. Resten får köpas in, Leif kollar med Camilla om det måste 
vara Winmautavlor.  
Diskuterar detta med förhöjd säkerhet. Behöver vi en 
säkerhetsutbildning? Som det är nu får man ju inte ta med väskor in 
på event, hur gör vi med detta? Leif pratar med Hatstore arena om 



 

 

detta. 
 

14. Övrigt:  
Valberedning behöver påminnas att börja fråga om intresse för att 
vara med i styrelsen inför årsmötet.  
Vi planerar för ett planeringsmöte/verksamhetsplanering, 
eventuellt 9-10 mars i Karlskrona. Leif kollar upp om detta går att 
ordna.  
 

15. Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse.  
 

16. Nästa möte:  
Leif meddelar när nästa möte blir av.  
 

 

----------------------------------------      -------------------------------------- 
Mötessekreterare Petra Gustavsson      Justerare Linus Harrysson 
 

 


